
Beste SBN’ers, beste ALV, 

 

Sinds juli 2019 hebben we als bestuur richting en leidinggegeven aan SBN volgens een door ons 

opgesteld lange termijn beleidsplan, dat de volledige goedkeuring van de ALV van SBN heeft 

gekregen.      

Dit hebben we met veel plezier en met grote passie voor de sport gedaan en hebben dat ook in de 

tussenliggende ALV’s met jullie gedeeld. Vandaag hebben we besloten om terug te treden als 

bestuur om zodoende ruimte te creëren voor anderen om het werk en de nieuwe koers zoals in de 

Themasessie van begin September door eenieder uitgesproken van SBN voort te zetten. 

Naar onze mening zijn we er de afgelopen jaren in geslaagd om SBN zowel nationaal als 

internationaal goed op de kaart te zetten; zowel financieel als sportief en invulling te geven aan het 

geaccordeerde lange termijnplan. 

Er staat nu een financieel gezonde en innovatieve bond, met een gestabiliseerd ledenaantal en we 

hebben een aantal grote internationale toernooien in huis gehaald.  Ook spelen onze topspelers en 

speelsters beter mee op de internationale toernooien en is er een volledige verjonging van de 

nationale teams ingezet, met een wereldkampioen junioren in 2022 als absolute topprestatie.  

Hiermee hebben we naar onze mening de belangrijkste doelstellingen van het meerjarenplan 

bereikt. 

Toen wij zitting namen in het bestuur halverwege 2019 troffen wij een situatie aan die voor ons 

duidelijk maakte waarom SBN daarvoor niet goed functioneerde. Er werd ongelofelijk veel kritiek 

geuit op SBN vanuit de squashers, betrokken families en de clubs.       

SBN zat in financieel zeer zwaar weer en de continuïteit werd ernstig bedreigd. Wij hebben dit weten 

te keren door een prudent financieel beleid en door het, samen met partners, organiseren van 

toernooien waar wij als SBN financieel baat bij hebben gehad.       

Het allerbelangrijkst was het installeren en verjongen van een geheel nieuw bureau onder leiding 

van een nieuwe ondernemende directeur Tom Lucas. Ook de andere bureauleden hebben ons 

enorm geholpen om SBN weer op de kaart te zetten. Onderdeel hierbij voor ons als bestuur, en ook 

gedeeld met U als ALV, was het besturen op afstand om daarmee het bureau echt op de voorgrond 

te krijgen en zich te laten ontplooien. Overigens te allen tijde met een gedegen vinger aan de pols.  

Het 5 jaren beleidsplan geeft duidelijk aan hoe wij dachten het ‘nieuwe’ SBN op te zetten , hetgeen 

ook meerdere malen besproken en geaccordeerd is door U als ALV. Dit plan is grotendeels 

uitgevoerd, ondanks de lastige jaren van Covid waar geheel sportend Nederland overigens mee te 

maken heeft gehad; wat rest zijn de punten Digitale Strategie en Governance die nu in de laatste 

fase zijn beland.  

Problematisch waren natuurlijk de Covid-jaren waarbij de clubs grotendeels gesloten waren en het 

lastig was voor onze squashers om te trainen en te spelen. Wij moesten hierbij veelal de 

mogelijkheden aftasten in overleg met NOC*NSF en hebben naar ons inzie n het meest mogelijke 

voor het Squash eruit weten te onderhandelen. Sterker nog, de squashbond werd hiermee het 

voorbeeld voor vele andere sportbonden en heeft continu vooropgelopen bij het mogelijk maken 

van het kunnen sporten (als eerste binnensport in Nederland weer open als voorbeeld)  

Mede door het consistente  beleid van afgelopen jaren, waarbij we hebben geïnvesteerd in zowel 

jeugdsport, breedtesport als topsport, zijn de resultaten dusdanig dat we er als squash-minnend 



Nederland trots op kunnen zijn. Zowel de jeugd, de dames en nu ook de heren laten prestaties op 

EK’s die op zijn minst bemoedigend te noemen zijn.  

Dit is mede te danken aan de passie en ongebreidelde inzet van onze coaches  (vaak ook nog ‘om 

niet’) die deze spelers en speelsters begeleiden. Kern in de keuze van het aanstellen van het 

technische team van coaches was naast ervaring ook talent met het oog op de toekomst.  

Deze resultaten zijn ook in de media niet onopgemerkt gebleven en hebben geleid tot extra 

exposure, ook door de hulp van een echte squash ambassadeur, Marco van Basten. 

Al met al hebben we met beperkte middelen en op basis van een transparant en consistent beleid, 

ingestoken door visie en een goede samenwerking tussen bestuur en bureau, veel bereikt. Hier 

hebben wij vanuit vele stakeholders de complimenten voor gekregen. 

Toernooien zijn gehonoreerd aan die verenigingen die zich hiervoor, in overeenstemming met de op 

de website transparante aanmeldprocedure, hebben aangemeld en een gedegen bidbook met 

financiële onderbouwing en waar nodig financiële garanties konden overleggen.  

Ten aanzien het EK leven vele onterechte denkbeelden die we graag uit de wereld halen. In eerste 

instantie zou dit toernooi in de Randstad plaats vinden, echter door samenloop met de Formule 1 en 

een daardoor volle bezetting van alle hotels heeft SBN in overleg met de eerder aangemerkte 

organiseerde partij gezocht naar andere mogelijkheden waaronder Rotterdam, maar daar speelde 

een samenhang met het Eurovisie Songfestival waardoor uiteindelijk is uitgeweken naar een nieuwe 

organisator in Brabant.  

Aangezien de organisatie van een EK grote financiële risico’s met zich meebrengt is in overleg met de 

organiserende partij als ondernemer en DPD als sponsor afgesproken en transparant vastgelegd dat 

zij beide volledig financieel garant zou staan bij een eventueel verlieslatende situatie. In geval van 

een winstgevende situatie zouden een groot deel van deze gelden ten gunste van de jeugd en 

topsport van SBN komen, hetgeen uiteindelijk ook zo is geschied  

En ondanks dat alles wordt er nog steeds vaak vanaf de zijlijn kritiek geuit op SBN en de manier 

waarop wij dingen aanpakken of de keuzes die we maken. We zijn ons er terdege van bewust dat wij 

ook niet alle wijsheid in pacht hebben en verwelkomen kritiek mits die constructief is en helpt om 

het met elkaar beter te doen voor de squashsport. Het blijft echter vrijwel altijd bij het uiten van 

kritiek zonder de echte inhoud gedegen tot zich genomen te hebben, zelf verantwoordelijkheid te 

nemen om zaken te verbeteren of aan te pakken.      

Vaak wordt deze kritiek ook nog respectloos en zonder inhoudelijke kennis van zaken geuit met een 

duidelijke bedoeling om op de persoon te spelen en deze te beschadigen. Al deze zaken zijn door ons 

als bestuur objectief opgepakt en onafhankelijk onderzocht. Nooit is enige kern van waarheid aan 

het licht gekomen, en bleek de geuite kritiek onjuist. 

Vele respectloze e-mails worden, zelfs nu nog, wekelijks naar onze (jonge) medewerkers van het 

kleine bureau gestuurd, vaak ongenuanceerd, eenzijdig en zonder enige een vorm van co-operatie, 

Dit werkt echt averechts en demotiverend en wij willen ook dit punt vandaag niet onbesproken 

laten. In het belang van onze geliefde squashsport, doen we aan U allen een dringende oproep uw 

communicatie zorgvuldig te wegen. 

Al deze kritiek bereikte een volgend hoogtepunt tijdens de laatste ALV waarbij Marjolein Houtsma 

als Voorzitter van SBN werd weggestemd en ten onrechte werd aangevallen op haar integriteit , 

wederom zonder enige duidelijke onderbouwing. Diegenen die menen dat dit een goede zaak was 



hebben het compleet mis. Zij realiseren zich niet wat de impact van zo’n aanval en beslissing heeft 

gehad en nog zal hebben. Mede hierdoor hebben we nu te maken met een volledige leegloop bij het 

bureau waardoor de resterende punten van het 5-jarenplan, de relatie met sponsoren, en zelfs het 

voortbestaan van een zelfstandige bond in het geding komen.  

Tijdens de Themasessie begin september is gebleken dat de overgrote meerderheid van de leden 

een radicaal andere koers wil gaan varen, en daarmee impliciet aangeven geen vertrouwen te 

hebben in de huidige koers. Wij staan uiteraard niet achter deze keuze omdat die diametraal staat 

tegenover de koers die wij hadden uitgezet en zo succesvol hebben doorlopen.  

Bovenstaande overziend hebben we als bestuur daarom besloten collectief terug te treden met als 

de belangrijkste redenen: 

1) Het aanhoudend en regelmatig onheus en respectloos bejegenen van bestuursleden, 

bondsmedewerkers en coaches zonder blijk van enige gefundeerde onderbouwing 

2) Het in onze ogen onterecht wegsturen van Marjolein als voorzitster 

3) Het kennelijk door de ALV niet meer onderschrijven van het door haar goedgekeurde 

beleidsplan, waar naar onze mening aantoonbaar gedegen voortgang is bereikt 

4) De impliciete keuze van de leden tijdens onze themasessie die radicaal lijkt te staan op het 

door ons gepresenteerde en uitgevoerde meerjarenplan. 

 

Na het wegstemmen van onze voorzitster en daarmee het leeglopen van ons bureau hebben we de 

afgelopen maanden achter de schermen hard gewerkt om in ieder geval de korte termijn 

continuïteit voor de komende 6 maanden te borgen, om daarna, nu dus, het stokje over te dragen. 

Met dit terugtreden geven we de ruimte aan een nieuw aan te treden bestuur, dat achter deze 

nieuwe koers staat en die hopelijk de bond en haar bureau naar rustiger vaarwater en een andere 

toekomst kan leiden. 

Het bedroeft ons dat we deze stap nu moeten zetten, maar we doen dit in het belang van de ons zo 

geliefde squashsport. 
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